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Enkel fråga till Kommunstyrelsens ordförande Johan Niklasson (C) 

avseende Lekebergs beredskap för flyktingmottagande m.a.a 

situationen i Ukraina 
 

Det är krig i Europa. Natten till torsdagen den 24 februari inledde Ryssland ett militärt angrepp mot 

Ukraina. Ett grovt brott mot folkrätten. I ett land som ligger mindre än 100 mil från Sveriges södra gräns 

dör nu människor i väpnad konflikt. I skrivande stund är det svårt att överblicka vad som sker. Hur 

situationen kommer att utvecklas är det ingen som vet, men bilder och filmer inifrån landet visar hur 

civila flyr undan våldet.   

Rysslands agerande i Ukraina, ett land med 44 miljoner invånare, kan skapa stora flyktingströmmar. Det 

är inte långsökt att anta att den största andelen Ukrainska medborgare i så fall kommer söka sig till 

något av de europeiska grannländerna, men även Sverige måste räkna med att många kan komma att 

söka sig hit. 

Lekeberg tar årligen emot ett antal asylsökande efter överenskommelse med Länsstyrelsen. Förra året 

sattes antalet till 20 och i år har Lekebergs kommun åtagit sig att ta emot 15 personer, om jag är rätt 

underrättad. Mottagandet av dessa personer sker, såvitt jag förstått det, förhållandevis välplanerat och i 

dialog mer berörda myndigheter och de kommer ofta till Lekeberg efter att ha bott på Migrationsverkets 

boende en tid. Mina frågor utifrån rådande situation i Ukraina är förvisso kopplat till detta men rör även 

vad kommunen har för möjligheter och beredskap att agera med kortare varsel om behov uppstår till 

följd av ökad flyktinginströmning i Sverige. 

 

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande blir utifrån detta följande: 

- Finns det beredskap för att med kort varsel ta emot flyktingar? 

- Hur ser beredskapen på lite längre sikt ut för ett ökat flyktingmottagande? 

- Hur ser dialog och samverkan med andra myndigheter i denna fråga ut? 
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